
Ik denk niet dat ik die persoon
ben, al probeer ik altijd klaar
te staan voor anderen.

Ik zie mijn krachten als
een geschenk. Ze zijn
niet alleen voor mij,
maar voor iedereen.



En ik heb in die jaren zo veel
mensen gered als ik kon.

Ik wil de mens natuurlijk niet de
wet voorschrijven, maar misschien
inspireer ik anderen wel als ze zien
hoe ik de strijd aanga met de
honger in deze wereld.

Goed voorbeeld doet
nu eenmaal volgen.



Hoewel ik niet graag
in het openbaar spreek,
ben ik toch blij dat het
Congres me deze kans
wil geven.

Ze zijn het er als vanzelfsprekend mee eens dat honger een wereldwijd
probleem is en ze beloven me dat ze alles al doen wat ze kunnen. En
ik leg beleefd uit dat het ook anders kan. Amerika beschikt over
meer voedsel dan het zelf nodig heeft, maar het beschikt niet
over de middelen om het daar te krijgen waar het wel nodig
is. Ik stel voor dat ik het overschot meeneem en in één dag
tijd aan zo veel mogelijk mensen ter wereld uitdeel.

Natuurlijk zijn er twijfels, zorgen over de kosten
en gefluister over een verborgen agenda, maar ze
luisteren wel. En sommigen steunen me zelfs. Uit-
eindelijk krijg ik toestemming.


